
Møde: Skolebestyrelsen 
Dato og klokkeslæt: torsdag d. 19/1 -2022 
kl. 18.00 – 19.30 
Indkaldte: Ls, Rad, Kj, Ll, Saleh, Bedur 
Gitte, Wafa, Ahmed og Zamzam 
Lokale:  kontoret 

 

Fraværende: - 

Dagsordenspunkt/ansvarlig 

● Orientering 

● Drøftelse 

● Beslutning 

Referat: Kj 

• Meddelelser v/ Lars 

• Pt. er der indskrevet 44 nye elever til kommende 0. årgang. Vi 
får to store klasser med 22 elever i hver, hvilket er rigtigt fint. 

• Selve ombygningen af skolen går godt. Vi forventer, at vi kan 
tage alle de nye lokaler i brug fra uge 8. Selve åbningen med 
klipning af den røde tråd, kommer dog til at ligge lidt senere. 

• Desværre har det været en fejl på den nyinstallerede 
ventilation på skolen. Det har betydet, at vi har haft en stor 
vandskade i personalerummet, som nu bl.a. skal have nyt gulv 
og andre reparationer. Det samme gælder for det lille køkken, 
som i dag er blevet ryddet for skabe og hårde hvidevarer.  

• Lars, har netop sendt en orientering ud til alle forældre og 
kolleger om, at alle klasser snarest skal lave trivselsmåling. 

• Vi afventer inden længe budgettet for næste skoleår, så 
ledelsen kan regne på, hvilken betydning det får i forhold til 
antal ansatte.  

• Arbejdstilsynet var i dag på skolen. De kom på uanmeldt 
tilsyns-/opfølgningsbesøg. Medarbejderen fra Arbejdstilsynet 
talte både med ledelsen (Charlotte og Rami), teknisk service 
(Jeff), AMR (Kamilla deltog, da Liana var syg) og med nogle 
medarbejderrepræsentanter (Jesper Olesen, Annette Dyrhøj, 
Mette Gregersen og Kamilla Jelsing). Vi har allerede her sidst 
på dagen modtaget en fuldt GRØN smiley fra Arbejdstilsynet 
☺. Det orienterer Lars personalegruppen om senere i dag via 
Aula. 

 
v/ Zamzam 

• Elevrådet vil gerne have lavet en spørgeskemaundersøgelse 
omkring brug af mobiltelefoner i A-skolen i 12-pauserne, for 
på den måde at afdække, hvordan mobiltelefonerne eventuelt 
igen kan bruges af eleverne i løbet af skoledagen. Eleverne 
foreslår bl.a., at der skal laves en registrering over, hvem som 
afleverer telefoner om morgenen, hvordan de bruges i løbet af 
dagen, hvem som afleverer mobiltelefonerne igen efter 12-



pausen og hvad mobiltelefonerne betyder for det sociale miljø 
eleverne imellem. 

• Der blev gjort opmærksom på, at det også er vigtigt, at 
lærerne tages med på råd og at de også har en stemme ind i, 
hvad der skal spørges om i spørgeskemaundersøgelsen og det 
resultat og beslutning, der kommer ud af undersøgelsen. 

 

• Skolerejser bilag sendt ud 
med dagsorden 

• En forældrerepræsentant tog op, at skolerejsen for 
kommende 9. klasse bliver meget dyrt. Den vil koste 3400 kr. + 
selvbetalt mad på turen + lommepenge. Det har alle familier 
ikke råd til. Skolebestyrelsen debatterede kort frem og tilbage, 
hvordan man kan tjene penge til en klassekasse, så skolerejser 
ikke skal betales med ét stort beløb lige op til afholdelsen af 
rejsen. Kunne man lave en opsparing via læreren på Mobil-
pay? Besluttet: at dette punkt tages med i ledelsen, ligesom 
det tages op som et punkt til debat på et kommende 
skolebestyrelsesmøde. 

• Ordensregler på Odinskolen 
bilag sendt ud med 
dagsorden 

Rami gennemgik det udsendte bilag: 

• Der er ting i ordensreglerne, som ikke kan laves om, fordi det 
er besluttet af Odense Kommune (- eksempelvis er der ingen 
mulighed for rygning på skolen, fordi Odense er en røgfri 
kommune) 

• Bilaget er fra den 25. januar, 2022. Der er flere forslag til 
ændringer/rettelser. Disse skal der på et kommende 
skolebestyrelsesmøde tages stilling til. Skolebestyrelsen er dd. 
ikke tilstrækkelig til at være beslutningsdygtige. Ligeledes skal 
personalegruppen høres og med på råd. 

• Punkter til næste møde • En forældrerepræsentant spurgte ind til, hvordan det foregår 
med morgensamling i de forskellige delskoler. Dette fordi det 
savnes, at der kan være morgensamlingen for hele skolen 
samlet, som H.C. Andersen-skolen har kendt det tidligere. 
Dette er ikke muligt nu. Det kunne været et punkt til et 
kommende møde. 

• Evt.  • - 

 


